

Skolebestyrelsesmøde

Den 18.maj 2021 kl. 19.00 – 21.00

Fraværende: Karina, Line, Line	Ordstyrer: Frederikke	Referat: Rikke
Dagsorden		
Pkt. 1 kl.19.00	Godkendelse af aftenens dagsorden / b	
Pkt. 2 kl.19.05	Meddelelser fra skoleledelsen / o (KH + RH) -Trivselsundersøgelse afvikles på alle klasser frem mod 31.maj. -Ny medarbejder - Sine dansk og klasselærer i 4.a. -kommende. 0.klasse ser ud til at blive 2 gange 26 / 27 elever (vi har en ekstra pædagog omkring klassen i store dele af skoletiden og i dele af SFO). Der er overleveringsmøder fra børnehaverne i løbet af maj, og i starten af juni laver vi klasserne. Der er sendt nyt materiale ud til kommende forældre på 0.årgang. Vi er fortsat i tvivl om vi kan afholdes vores intro arrangementer på skolen, hvis ikke afholder vi et forældremøde virtuelt. -ingen Elevplan i år - der afholdes behovssamtaler -Invitation til forældrerødder er sendt ud (RH, KH og Frederikke deltager virtuelt) -Bente på kontoret havde sidste dag i dag og Maria er kommet tilbage efter barsel. -Man har lukket mulighederne for et lejrskoleophold, men skriver der skal udarbejdes en plan for udfasning af	

	<p>restriktionerne. Partierne vil drøfte det primo maj. Der kan komme anbefalinger, der muliggør lejrskoler og sociale arrangementer. Vi arbejder på om vi kan give 5.klasse en anden oplevelse, men ved at nøle lidt, kan vi måske få lov til en overnatning.</p> <p>-Der arbejdes på overgangen fra Gødvadskolen til Dybkærskolen - kodeordet er sammenhæng, at sikre de elever der skal understøttes af særlige tiltag .</p> <p>- Vi skal efter sommerferien have ansat to pædagoger i tidsbegrænset stillinger. En klassepædagog i kommende 2.b og en i kommende 3.a. Derudover søger vi en vikar og fodre-medarbejder på Fritidsgården.</p> <p>- Vi har udfordret elevplanerne sammen med andre skoler i Silkeborg kommune. Der er et arbejds møde skolerne imellem i august, så vi kan udveksle tanker og ideer.</p> <p>-”Kostpolitik” alias “Vil skolebestyrelses give deres anbefalinger” PLC har udarbejdet kortfattede anbefalinger, som på nuværende tidspunkt bliver behandlet på personale møderne. Skolebestyrelsen får mulighed for at kvalificere efterfølgende.</p>
<p>Pkt. 3 kl.19.20</p>	<p>Kapacitetsudfordringer i Gødvad, Dybkær og Grauballe / D</p> <p>https://docs.google.com/document/d/1ZtbMUjeaAe2brxK0mHbQmqN1HTqMTAcN/edit#</p> <p>KH orienterede SB om kapacitetsudfordringerne med afsæt i det datamateriale der er udsendt fra skoleafdelingen. Tirsdag den 8.juni inviteres SB (KH + 2 medlemmer) til dialogmøde omkring dette.</p> <p>Prognosetallene viser, at Gødvadskolen er udfordret i forhold til antallet af elever fra 2024. Skolen arbejder sig frem til at skulle kunne rumme et</p>

	<p>ekstra spor. Man kan lave om på skoledistriktet og lade Dybkærskolen absorbere disse elever. Dybkær har kapacitet til et ekstra spor, når den nye skole er færdig.</p> <p>Skolebestyrelses spørgsmål og betragtninger</p> <ul style="list-style-type: none"> • Er der reelt plads på Dybkærskolen? • Hvor vil de ændre skoledistriktet? Opmærksomhed på at Arendalsvej giver elever til begge skoler. • Vil Gødvadskolen fortsat være 2.sporet eller ønsker vi at være 3.sporet? • Hvad med den nye Eriksborgskole? Kommer den? • Mulighed for udbygninger flere steder på Gødvadskolens matrikel. • Opmærksomhed på hvad den lille skole kan. Nærhed, tryghed og fællesskab. • Gødvadskolen kan være en 4 sporet indskolings skole. • Opmærksomhed på om vi ønsker udskoling. Flere faglokaler kommer i spil. • Opmærksomhed på at indskoling og mellemtrin supplerer hinanden godt. <p>Frederikke, Karen-Lise og Steffen deltager i dialogmøde d. 8. juni 2021.</p>
<p>Pkt. 4 kl.19.40</p>	<p>Fagfordeling og skema/o Rikke, Gitte og Karen-Lise har været på 2 dages skemalægning workshop og har snart første version af skemaet. Næste år vil vi søge en workshop, der ligger 14 dage senere. Det er et presset forår, hvor de mange helligdage har givet få mulige dage til at vrikke tingene på plads.</p> <p>I år har det bla., grundet ekstra midler, været muligt at opkvalificere vores læsevejledning, læseSkriveteknologi, støttetimer, emneuger, morgensamling indskolingen, AKT, bibliotekstid, tilsyn i pauserne, læseindsats i indskolingen. Vi spænder i den grad buen for at sikre eleverne faglige og sociale trivsel.</p>
<p>Pkt. 5 kl.19.50</p>	<p>Næste års pædagogiske indsatsområder/O</p>

	<p>RH og KH orienterede SB om pædagogisk udvikling på Gødvadskolen.</p> <p>FAB LAB vi vil arbejde med en vision for FAB lab på Gødvadskolen. Vi har pt. 3 pionerer og en under uddannelse. Der skal opbygges en kultur, hvor det er processen og tilgangen og mindre det færdige resultat, der er det vigtige. Man laver forløb til alle årgange i kommende skoleår.</p> <p>Indsatsen omkring "Bevægelse i undervisningen" følger vi fortsat. Vi laver uv materialer til resten af landet i samarbejde med Bodil Borg</p> <p>Morgensamling fornyes, der laves en struktur, der støtter samlingen og der gives bedre bemanning.</p>
Pkt. 7 kl.20.05	<p>Udkast til årsberetning / (Frederikke) https://1drv.ms/w/s!AkdOoGNc_W0yvCEBJOQIEN-fVBYk?e=5WpjAs</p> <p>evt. skolefest og ny hal.</p>
Pkt. 8 kl.20.10	<p>(Retningslinje for lektie - pixiudgave (RH)) udgår evt.kommer på til næste møde)</p>
pkt. 9 kl. 20.20	<p>Datoer for kommende SB møder. August mødet bliver afholdt mandag d. 16 aug fra 19-21. På dette møde lægger vi de andre møder i kalenderen.</p> <p>Husk mødet med forælderødderne i sep/aug.</p>
Pkt. 10 kl.20.35	<p>Referat fra Dialogmøde/Frederikke Silkeborg: Hvad skal der ske efter Corona? (padlet.com).</p> <p>Karen-Lise og Frederikke har været på dialogmøde ang. corona. Mødet havde haft en positiv karakter og der blev efterspurgt mere fokus på hvordan vi understøtter der børn der har været udfordret i den forbindelse. Der er</p>

	<p>brug for ro på skolerne, så medarbejder og børn får mulighed for at komme tilbage på en god måde.</p> <p>Hvordan får vi børnene tilbage i SFOerne. Flere børn blev meldt ud. Hvordan styrker vi fritidstilbuddet?</p> <p>Den virtuelle læringsmuligheder er vigtig at huske i fremtiden.</p>
<p>Pkt. 11 kl.20.49</p>	<p>Evt</p> <p>Morten trækker sig fra skolebestyrelsen fra starten af næste skoleår. Vi siger farvel på junimødet.</p> <p>Hvor ligger princippet for uopfordret materiale? Det ligger på hjemmesiden under principper.</p> <p>Forplejning på næste møde.</p>
<p>pkt 12</p>	<p>Godkendelse af referat</p> <p>Referatet er godkendt pr. 18/05 21</p>

Næste SB-møde er d.21.6.21 kl.19 -21. Vi satser på at mødes:-)

Fremtidige Punkter

-Retningslinjer for lektier incl. pixiudgave.

-Kvalificering af anbefalinger af sunde madvaner